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ge personalen ännu bättre förutsättningar att göra jobbet de är 

experter på. Detta avseende ytterkläder för hemtjänstpersonal 

som rör sig mellan olika arbetsplatser och arbetsskor till de 

anställda inom äldreomsorgen något som flera kommuner i vårt 

närområde erbjuder. Som vi också har lyft i såväl äldrenämnden 

som Kommunfullmäktige skulle detta också göra oss till en mer 

attraktiv arbetsgivare och hjälpa till att stärka upp 

personalkontinuiteten. 

 

§ 14. Vilka åtgärder har eller planerar äldrenämndens 

förvaltning göra för att utreda… 

Dnr 1.6-370/2020 

 

Äldrenämndens beslut 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på skrivelsen. 

 

Ärendet 

Äldreförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2020-11-09. 

 

Leif Söderström (SD) och Göran Ek (SD) framför i en skrivelse 

till äldrenämnden att de önskar ett förtydligande på det svar 

som lämnades till äldrenämnden september 2020 (Dnr: 1.6-

370/2020). Förtydligandet avser frågorna om hur smittan kom 

in och hur den spreds vidare inom stadens äldreboenden. 

Påverkade hemtjänsten smittspridningen? I skrivelsen ställs 

också frågan om förvaltningen avser att säkerställa att 

syrgasbehandling i framtiden kan ges lokalt på stadens boenden 

(bilaga 1). 

 

Som framkommit i det tidigare svaret på skrivelsen har 

förvaltningen vidtagit en mängd åtgärder som syftar till att 

stötta verksamheterna i syfte att minska smittspridningen på 

stadens särskilda boenden. Det är inte möjligt att i efterhand 

utreda hur smittan kommit in på boendena men möjliga 

smittvägarna är via sjukhusbesök, personal och övriga personer 

som vistats runt de enskilda på boendet. Det finns en rutin för 

smittspårning som syftar till att förebygga smittspridning 

genom att tidigt identifiera smittade och därmed kunna vidta 

lämpliga skyddsåtgärder. Förvaltningen följer kontinuerligt 

utvecklingen av antalet smittade inom äldreomsorgen i 

Stockholms stad. I samband med upphävandet av 
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besöksförbudet den 1 oktober 2020 har även en rutin för säkra 

besök på särskilt boende tagits fram.  

Syrgasbehandling är en medicinsk behandling som behandlande 

läkare förskriver vid behov och kan vid behov tillgodoses inom 

äldreomsorgen. 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Erik Slottner (KD) föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med förvaltningens förslag 

 

Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

§ 15. Remiss av Hållbar socialtjänst – En ny socialtjänstlag 

(SOU 2020:47) 

Dnr 1.6-650/2020 

 

Äldrenämndens beslut 

1. Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

som svar på remissen och överlämnar det till 

kommunstyrelsen. 

2. Äldrenämnden beslutar om omedelbar justering. 

 

Ärendet 

Äldreförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2020-11-26. 

 

Utredningen Framtidens socialtjänst föreslår att en ny 

socialtjänstlag ska ersätta nuvarande lag. Utredningens förslag 

syftar till att skapa förutsättningar för en hållbar socialtjänst. 

Utredningens större förslag handlar om: 

 

• förebyggande och lätt tillgänglig socialtjänst 

• övergripande planering och planering av insatser 

• kunskapsbaserad socialtjänst 

• möjligheten att tillhandahålla insatser utan föregående 

behovsprövning 

 

Äldreförvaltningen ställer sig bakom utredningens förslag till 

ny socialtjänstlag, men vill särskilt uppmärksamma följande: 

 

• Det finns behov av stöd i utvecklingen mot en förebyggande 

och lätt tillgänglig socialtjänst samt i omställningen till ett 


